



30 NASIHAT KERJAYA

**SOLIDARITI PENCARI KERJA &
FRESH GRAD**

#makemalaysiagreatagain
#solidaritipencarikerja
#empirekerjaya



EMPIRE KERJAYA

SOLIDARITI EMPIRE KERJAYA

*Misi membantu pencari kerja di
Malaysia menjadi sasaran utama kami
di Empire Kerjaya.*

Dengan terhasilnya naskah 30 nasihat kerjaya ini diharapkan ia dapat membantu memberi semangat kepada pencari kerja dan pekerja di Malaysia untuk menambahkan semangat dan memperbaiki cara mencari pekerjaan mereka.

Naskah ini adalah PERCUMA sebagai hadiah daripada kami di Empire Kerjaya untuk memberi semangat semampu kami khas kepada semua warga pekerja dan pencari kerja. Gunakannya sebaiknya dan bantu kami untuk kongsi naskah ini kepada seramai mungkin sahabat handai anda.


MEGAT SYAFFERIZUL
Founder Empire Kerjaya





Nasihat kerjaya untuk membantu pencari kerja dapat semangat!!!

**“ Terdapat seramai lebih
700,000 orang yang
menganggur di Malaysia
sekarang. Empire Kerjaya
terpanggil untuk memberi
semangat kepada pencari kerja
agar tidak berputus asa.”**



NAK NASIHAT KERJAYA PERCUMA?

Setiap hari kami kongsi tips & nasihat kerjaya secara PERCUMA di Channel Telegram Bina Kerjaya Berjaya.



<https://t.me/binakerjayaberjaya>

FOLLOW KAMI DI SOCIAL MEDIA

Jom follow kami di semua platform social media kami untuk dapatkan tips dan nasihat kerjaya secara PERCUMA.



www.facebook.com/empirekerjaya



www.youtube.com/empirekerjaya



t.me/binakerjayaberjaya



www.instagram.com/empirekerjaya



www.empirekerjaya.com

NASIHAT KERJAYA

Tidak kira betapa anda berpengalaman dalam laluan kerjaya anda, anda sentiasa menghadapi cabaran yang akan terus mengembangkan kemahiran, pengetahuan dan intuisi anda.



1 - Berada di luar zon selesa anda

Apabila anda mencuba perkara baru, anda mempersiapkan diri untuk peranan seterusnya. Anda mungkin perlu mempertimbangkan untuk mengambil tugas baru dan sukar yang akan membuatkan anda tidak selesa tetapi kesanya akan dapat mengembangkan kemahiran anda.



2. Pandang setiap orang yang anda temui sebagai pintu yang boleh membawa anda ke peluang baru

Anda tidak pernah tahu bagaimana seseorang dapat menambah kehidupan anda secara profesional atau peribadi jika anda tidak memberi mereka peluang. Pekerjaan anda mungkin merupakan pekerjaan buat masa ini, tetapi itu tidak bermaksud bahawa hubungan yang anda buat dengan orang di sana tidak akan selamanya. Adalah lebih baik untuk melihat setiap orang sebagai orang yang berharga dan setimpal dengan masa dan pertimbangan anda.



3. Datang lebih awal

Walaupun anda mulai penat dalam kedudukan di tempat kerja anda, lakukan yang terbaik untuk datang kerja lebih awal dan bersedia untuk menyelesaikan tugas yang diberikan. Setiap task/kerja yang anda dapat adalah penting untuk membina kerjaya dan watak anda. Majikan akan menghargai dan memperhatikan usaha anda, dan anda akan terus naik jika anda menunjukkan kesungguhan awal untuk bekerja dengan muncul lebih awal ke pejabat.



4. Fikirkan diri anda sebagai pelajar sepanjang hayat

Anda boleh terus belajar tidak kira anda berada di tahap kerjaya yang mana. Apabila anda belajar secara berterusan, anda dapat memperoleh lebih banyak kemahiran dan menjadi fleksibel serta mudah menyesuaikan diri dalam perjalanan kerjaya anda. Memiliki kesediaan untuk belajar adalah sifat yang sangat dihargai dalam tenaga kerja masa kini.



NASIHAT KERJAYA DARI EMPIRE KERJAYA



EMPIRE KERJAYA

Perkara paling teruk berlaku bila terlalu lama berada di satu-satu tempat kerja adalah, kita tidak menerima gaji yang sepatutnya. Gaji kita mungkin lebih tinggi bila bekerja di tempat lain bergantung kepada kemampuan syarikat tempat bekerja.

Bila memilih kerja yang bergaji tinggi, kemungkinan kerja itu kita tidak suka. Kita kerja hanya separuh hati. Kerja yang separuh hati akan membantutkan kemampuan diri yang sebenar.

Dalam masa yang sama, melakukan kerja yang disukai dengan bayaran yang tidak padan, tidak akan membantu status kewangan dalam jangka masa panjang. Kita akan terdedah kepada eksplot orang lain demi kepentingan diri mereka.

Jesteru ada keseimbangan di antara keduanya.

5. Setiap tahun ke hadapan, pertimbangkanlah jalan kerjaya anda

Setahun sekali, anda mesti keluar dan segarkan rangkaian anda, lihat peluang baru dan lakukan perbandingan gaji. Lebih mudah membuat keputusan kerjaya yang strategik apabila anda mempunyai data sebenar untuk dibandingkan dengan faedah pekerjaan anda sekarang. Penting untuk mengetahui di mana anda berada dalam industri anda. Anda juga boleh mempertimbangkan untuk meningkatkan pengetahuan anda mengenai trend industri baru setiap tahun untuk terus berdaya saing di pasaran pekerjaan sekiranya anda pernah memilih atau perlu meninggalkan tempat kerja anda sekarang.



6. Cari nilai dalam maklum balas atau kritikan

Setiap maklum balas yang anda terima dapat digunakan untuk membantu anda berkembang dan maju dalam karier anda. Cuba jangan fokus pada kaedah penyampaian atau orang yang memberi anda maklum balas. Sebagai gantinya, anda harus melakukan yang terbaik untuk mengelakkan kecewa dan mengambil nilai daripada mesej yang anda terima dan teruskan.



7. Memupuk ketekunan

Anda mungkin bukannya seorang pekerja yang masuk dalam syarikat dan menjadi pekerja terbaik dengan cepat. Oleh itu, penting untuk anda agar anda terus gigih dan berkembang sehingga anda dapat mencapai matlamat kerjaya dan menjadi pekerja terbaik. Sebagai contoh, jika anda seorang penulis dan pada masa yang sama editor terus menolak saranan yang anda berikan untuk idea artikel anda, anda boleh mencuba menyempurnakan dan mengembangkan idea anda dan mencuba semula hantar kepada editor yang sama atau editor yang berbeza.



8. Lakukan perkara yang anda katakan, apa yang anda katakan anda akan lakukan

Anda mesti memadankan kata-kata anda dengan tindakan anda. Majikan menghargai pekerja yang boleh mereka percayai dan bergantung. Sekiranya anda memberitahu ketua anda bahawa anda dapat menyelesaikan projek pada tarikh tertentu, maka anda harus mengambil langkah yang diperlukan untuk menyelesaikan projek dengan sewajarnya. Hubungan penting untuk perniagaan apa pun, dan tanpa kepercayaan, hubungan tidak dapat dipupuk. Sebaik sahaja anda mempunyai tanggungjawab, anda akan menyedari bahawa anda akan boleh menarik orang-orang yang anda juga boleh harapkan.



9. Kemukakan soalan penting

Ramai orang yang berjaya telah berjaya kerana mereka mengemukakan soalan penting. Anda harus memupuk sikap ingin tahu dan bertanya soalan. Dengan mengemukakan soalan, ia akan membina pengetahuan anda dan menyumbang kepada proses dan perkembangan pembelajaran anda. Anda juga boleh mempertimbangkan untuk mengemukakan soalan mengenai perkara-perkara yang tidak berkaitan langsung dengan pekerjaan anda jika anda fikir ia dapat membantu anda mendapatkan pemahaman yang lebih baik mengenai organisasi anda secara keseluruhan .



10. Jangan takut untuk bersuara

Mesyuarat bertujuan untuk pekerja berkongsi pendapat dan idea mereka mengenai topik penting yang mempengaruhi perniagaan. Sekiranya anda mempunyai idea atau jika anda mempunyai alasan untuk mempercayai idea itu tidak boleh dilaksanakan, maka anda harus mengemukannya secara profesional dengan data yang tepat untuk menyokong tuntutan anda. Anda juga boleh meminta pertemuan dengan penyelia jika anda perlu membincangkan perkara sensitif atau meminta nasihat. Apabila anda mengambil bahagian dan bersuara, majikan akan menyedari bahawa anda mengambil berat tentang pekerjaan anda dan menganggapnya serius.



11. Jiwai pekerjaan anda

Jiwai pekerjaan anda dengan sepenuhnya. Ini merangkumi cara anda menampilkan diri secara keseluruhan, seperti sikap anda, cara anda menanganikan orang di tempat kerja dan bagaimana anda menghiasi diri anda secara fizikal. Item-item ini akan menggambarkan betapa pentingnya tugas anda kepada anda.



12. Cari pekerjaan yang anda gemari

Apabila anda menjalani kerja seharian dengan orang yang anda bekerja, anda akan mendapati masa berlalu dengan mudah. Mungkin memerlukan sedikit masa untuk mencari pekerjaan yang sangat sesuai untuk anda, tetapi wajar dicari. Sebaik sahaja anda mendapat pekerjaan yang anda gemari, anda akan berminat dan bersemangat untuk menyumbang lebih banyak dan pekerjaan mungkin terasa kurang membebankan.



13. Katakan ya untuk perkara yang menakutkan anda

Peluang tidak datang sekerap yang anda fikirkan. Sekiranya anda takut mendapat peluang, mungkin ada baiknya anda mencubanya. Ini akan membantu anda membina keyakinan dan selalunya anda akan mendapati bahawa anda dapat melakukan perkara yang anda rasa tidak dapat anda lakukan.



14. Tetapkan matlamat yang realistik

Menetapkan matlamat akan membantu anda termotivasi sepanjang karier anda. Anda harus menetapkan matlamat berkala yang dapat dicapai dan memberi ganjaran kepada diri sendiri apabila anda memenuhi matlamat yang anda tetapkan.



15. Tiada yang sempurna

Tidak perlu untuk mengejar kesempurnaan kerana tiada yang sempurna. Anda akan menjadi lebih baik sekiranya tidak terlalu memikirkan kesempurnaan.



16. Ingat bahawa pekerjaan tidak memberi makna hidup anda

Pekerjaan yang anda suka dapat memberi anda makna hidup sebenar, tetapi ia bukan satu-satunya perkara dalam hidup yang anda dapat memperolehi makna dan inspirasi. Anda harus memutuskan apa yang penting bagi anda dan membina kehidupan penuh yang menyumbang kepada makna. Bermaksud, ia boleh menjadi banyak bagi sesetengah orang, bergantung pada bagaimana anda memilih untuk menentukannya.



17. Cuba untuk bina semangat dengan kesulitan yang tidak dijangka

Semua pekerjaan mempunyai sedikit kesulitan yang boleh menyebabkan anda kecewa. Cuba jangan berputus asa, dan mulailah melihat kesulitan yang tidak dijangka ini hanyalah sementara kerana anda harus terus melakukan yang terbaik dalam pekerjaan anda walaupun terdapat kesulitan ini.



18. Ada peluang dalam kekacauan

Banyak peluang kerjaya utama anda akan datang dari saat-saat di mana anda dapat membuat perbezaan. Cara terbaik untuk membuat perbezaan mungkin berasal dari melangkah ke posisi yang anda perlu rasa bertanggungjawab dalam menyelesaikan kekacauan. Ini mungkin akan memberi perhatian kepada kemahiran dan kepakaran anda.



19. Cari mentor, dan jadilah mentor

Mempunyai mentor dan menjadi mentor dapat memberi anda wawasan berharga dan membantu menonjolkan potensi anda dalam industri. Ini mungkin akan membantu anda sepanjang karier anda jika anda meminta mentor anda untuk memperkenalkan anda kepada individu yang kini bekerja di industri yang anda minati. Apabila anda mula menjadi mentor, mungkin anda juga boleh memperkenalkan mentee anda kepada orang lain.



20. Bekerja lebih keras daripada orang di sekeliling anda

Etika kerja yang baik adalah kesungguhan. Ini tidak semestinya menunjukkan bahawa anda harus menjadi yang pertama di tempat kerja pada waktu pagi atau yang terakhir meninggalkan kerja pada waktu malam. Namun, anda harus memupuk tabiat yang dapat menyumbang kepada prestasi anda dan menggunakan lebih banyak masa dan usaha daripada yang ada di sekitar anda. Melakukannya akan menunjukkan dedikasi dan akan dapat penghormatan daripada rakan sekerja dan pemimpin anda.



21. Sekiranya anda memerlukan pertolongan, mintalah

Di tempat kerja, kemungkinan anda akan dapat tugas atau projek tertentu yang anda kurang faham untuk menyelesaikannya. Sebaiknya ajukan soalan untuk dijelaskan, daripada melakukan kesalahan yang tidak perlu. Dengan cara ini anda menjimatkan masa dan memastikan anda dapat menyelesaikan tugas atau projek dengan jayanya pada kali pertama.



22. Gunakan kekuatan anda

Dengan menumpukan sepenuh perhatian kepada perkara yang paling anda tahu, lama-kelamaan anda akan menjadi pakar dalam hal itu. Dengan mengalihkan kelemahan anda kepada orang lain yang lebih cemerlang dalam bidang tersebut, anda akan dapat menutup kelemahan tersebut dengan lebih baik daripada yang anda miliki. Mencuba untuk menjadi hebat dalam segala hal boleh menjadikan diri anda lemah dan menjauhkan anda dari mencapai potensi sepenuhnya di dalam perkara yang anda hebat.



23. Bersedia untuk mengorbankan beberapa perkara untuk membina karier yang anda mahukan

Anda mungkin perlu mengorbankan masa dan wang untuk membina kerjaya yang anda mahukan. Ini mungkin termasuk mengikuti kelas tambahan, mengikuti latihan praktikal dan lain-lain. Tidak semestinya mudah untuk memilih pekerjaan daripada keseronokan, tetapi ia berbaloi dengan hasil daripadanya.



24. Jalani hidup anda, bukan kehidupan orang lain

Tetap setia pada diri anda dan apa yang anda mahukan dan perlukan. Jalan anda tidak akan sama dengan jalan orang lain. Walaupun ada baiknya mempunyai model yang boleh diikuti untuk membantu membentuk anda, anda harus terus fokus pada perkara yang menjadikan anda unik. Ini akan menjadikan anda lebih berkesan dan membezakan anda dengan rakan sekerja.



25. Ikuti naluri anda

Minat anda tidak semestinya adalah perkara yang anda selalu luangkan masa dan tenaga. Tidak semua perkara layak untuk anda beri sepenuh jiwa raga. Cara terbaik untuk mencari minat dan kejayaan dalam hidup adalah dengan mengikut naluri.



26. Jangan berhenti

Tidak pernah terlambat untuk menempuh jalan kerjaya yang anda mahukan. Anda boleh mempunyai pekerjaan yang anda mahukan dan yang memotivasikan anda. jangan berpuas hati dengan apa yang anda layak dan miliki sekarang. Kegigihan akan membawa anda ke peluang yang lebih baik.



27. Yakin, namun rendah diri

Keyakinan boleh menyebabkan produktiviti di tempat kerja. Penting untuk mengembangkan keyakinan anda untuk menyampaikan idea anda di tempat kerja dengan berkesan. Tapi selalu beringat juga, untuk tetap merendah diri, dan selalu terima bahawa anda tidak akan selalu menjadi orang yang paling tahu.



28. Menerima kegagalan

Kegagalan dapat membantu anda ketahui langkah yang tidak berjaya. Ia juga dapat membantu anda untuk terus maju dan belajar dari pengalaman anda. Kegagalan sama pentingnya dengan kejayaan. Terus bersedia untuk memulakan atau meneruskan jika sesuatu tidak berjalan lancar.



29. Gunakan intuisi anda

Gerak hati anda sering ada jawapannya. Cuba dengar untuk membentuk keputusan anda. Sekiranya sesuai, seperti menukar pekerjaan, membuat peralihan kerjaya atau mencari kalangan rakan baru, percayalah dan berusahalah kearah itu. Gunakannya sebagai landasan yang selalu anda dapat untuk menghilangkan keraguan.



30. Jadilah pasukan

Bekerja dengan satu pasukan dan berkolaborasi dengan pekerja lain adalah bahagian penting dalam kebanyakan pekerjaan. Lakukan yang terbaik untuk bekerjasama dengan pasukan dan bukannya menentang pasukan. Banyak perkara hebat dapat dicapai dengan bekerjasama dengan rakan sepasukan anda dan selalunya ia penting untuk kejayaan perniagaan.



NAK NASIHAT KERJAYA PERCUMA?

Setiap hari kami kongsi tips & nasihat kerjaya secara PERCUMA di Channel Telegram Bina Kerjaya Berjaya.



<https://t.me/binakerjayaberjaya>



TERIMA KASIH

FOLLOW KAMI



www.facebook.com/empirekerjaya



www.youtube.com/empirekerjaya



t.me/binakerjayaberjaya



www.instagram.com/empirekerjaya



www.empirekerjaya.com

GERBANG KERJAYA ANDA

Jangan pernah meragui potensi yang ada pada diri kita, setiap orang mempunyai peluang untuk berjaya.